
PROJEKT 

PROTOKÓŁ NR XIV/25 

z XIV sesji Rady Miejskiej w Sokółce 

w dniu  26 lutego 2025 roku. 

Obrady rozpoczęto o godzinie 11:00 i zakończono o godzinie 15:12. 

Przewodniczył Andrzej Kirpsza - Przewodniczący Rady Miejskiej w Sokółce. 

Protokołował Bartłomiej Klim - Wydział Ewidencji i Organizacji. 

Obecni: 

1/ Radni: wg załączonej listy obecności. 

2/ Pełniący Funkcję Burmistrza Sokółki Adam Kowalczuk, Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz - 

wg. załączonej listy obecności. 

3/ Sekretarz, Skarbnik, Kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy oraz zaproszeni goście 

- wg. załączonej listy obecności - wg. załączonej listy obecności. 

Informację o terminie i miejscu sesji podano do wiadomości publicznej poprzez wywieszenie 

na tablicy ogłoszeń oraz w Biuletynie Informacji Publicznej. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Sokółce na 2025 rok. 

3. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Sokółce na 2025 

rok. 

4. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej 

w Sokółce na 2025 rok. 

5. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sokółce 

na 2025 rok. 

6. Sprawozdanie z pracy Rady Miejskiej w Sokółce za 2024 rok. 

7. Sprawozdanie z działalności komisji Rady Miejskiej w Sokółce za 2024 rok. 

8. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka na lata 2025-

2036. 

9. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Sokółka na 2025 rok. 

10. Projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Zespołu Wychowania Przedszkolnego przy Szkole 

Podstawowej w Geniuszach. 

11. Projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych i 

publicznych szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne 

niebędące jednostkami samorządu terytorialnego oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości 

ich pobrania i wykorzystania. 



12. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju 

Gminy Sokółka do roku 2034 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania 

Projektu Strategii Rozwoju Gminy Sokółka do roku 2034, w tym trybu konsultacji. 

13. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Sokółka w 2025 roku”. 

14. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Sokółka w 2024 roku. 

15. Zamknięcie sesji. 

Przebieg posiedzenia. 

Ad. 1 

Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza powitał radnych, przedstawicieli Urzędu Miejskiego, 

dyrektorów jednostek organizacyjnych oraz zaproszonych gości. 

Radna Elżbieta Borowska złożyła wniosek o przeniesienie punktów 8 i 9 na 2 i 3, z powodu obecności 

na sesji mieszkańców, którzy są zainteresowani poruszanymi w tych punktach kwestiami. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie wniosek Radnej Elżbiety 

Borowskiej. 

Radni jednogłośnie przyjęli wniosek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie porządek obrad. 

Radni jednogłośnie przyjęli porządek obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza przedstawił porządek obrad. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka na lata 2025-

2036. 

3. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Sokółka na 2025 rok. 

4. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Sokółce na 2025 rok. 

5. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Sokółce na 2025 

rok. 

6. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej 

w Sokółce na 2025 rok. 

7. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sokółce 

na 2025 rok. 

8. Sprawozdanie z pracy Rady Miejskiej w Sokółce za 2024 rok. 

9. Sprawozdanie z działalności komisji Rady Miejskiej w Sokółce za 2024 rok. 

10. Projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Zespołu Wychowania Przedszkolnego przy Szkole 

Podstawowej w Geniuszach. 



11. Projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych i 

publicznych szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne 

niebędące jednostkami samorządu terytorialnego oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości 

ich pobrania i wykorzystania. 

12. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju 

Gminy Sokółka do roku 2034 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania 

Projektu Strategii Rozwoju Gminy Sokółka do roku 2034, w tym trybu konsultacji. 

13. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Sokółka w 2025 roku”. 

14. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Sokółka w 2024 roku. 

15. Zamknięcie sesji. 

Ad. 2 

Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka na lata 2025-2036. 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawiła Skarbnik Magdalena Wróblewska. 

Opinia Komisji Finansów – pozytywna. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Bogusława Szczerbińska wyraziła swoje wątpliwości co do 

przekazywania kolejnych środków na Centrum Przesiadkowe. Wiceprzewodnicząca złożyła wniosek 

formalny o niezwiększanie wartości kosztorysowej inwestycji Centrum Przesiadkowego. 

Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz przedstawił powody zwiększenia na Centrum Przesiadkowe 

oraz zobrazował planowane prace, które zostałyby wykonane za tą kwotę, w tym też te, które zostaną 

wykonane dla potencjalnych najemców. Zastępca Burmistrza przedstawił również plany prac nad 

okolicznym ulicami. 

Pełniący Funkcję Burmistrza Adam Kowalczuk wskazał, aby nie skupiać się na budynku dworca w 

kontekście Gminnego Centrum Przesiadkowego, a również na przebudowach remontach dookoła 

budynku i zagospodarowaniu okolicznego terenu. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Bogusława Szczerbińska zapytała czy są jakiekolwiek umowy w 

ramach wynajmu lokali w Centrum Przesiadkowym oraz wyraziła wątpliwości co do dostosowywania 

budynku dworca do potencjalnych najemców, którzy mogą nie podjąć umowy. 

Pełniący Funkcję Burmistrza Adam Kowalczuk powiedział, że umowy nie zostały jeszcze podjęte, ale 

są bardzo zaawansowane. 

Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz powiedział, że podpisanie umów jest planowane na 2 kwartał 

tego roku, ponieważ najpierw musi zostać określona data oddania do użytku Centrum Przesiadkowego. 

Radna Elżbieta Borowska powiedziała, że jest jak najbardziej za zakończeniem inwestycji Centrum 

Przesiadkowego, ale przekazanie teraz dodatkowych ponad 800 tys. zł, gdy na poprzedniej sesji zostało 

przekazane 5mln zł to bardzo poważne pieniądze. Radna zasugerowała, aby przeznaczyć część 

pieniędzy z wkładu własnego tej inwestycji na ul. Żytnią, Pogodną oraz projekt ul. Wasilkowskiej. 

Radna zasugerowała, aby przekazać te pieniądze dopiero jak będą podpisane umowy z najemcami. 

Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz wskazał, że 5mln zł było przeznaczone nie tylko na sam 

budynek, ale też głównie na remont kanałów deszczowych. 



Radna Anna Marta Aniśkiewicz zgodziła się z wnioskiem Wiceprzewodniczącej Bogusławy 

Szczerbińskiej. Radna powiedziała, że jej zdaniem niedopuszczalne jest, aby Gmina dostosowywała 

lokale dla potencjalnych najemców czy też inwestorów. 

Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz nie zgodził się z Radną Anną Martą Aniśkiewicz i wskazał, 

że takie dostosowanie powinno być wykonane podczas samej budowy, aby nie rozkuwać później ścian 

i posadzek. 

Radna Julita Budrowska zapytała jaki jest koszt wynajmu za 1 metr kwadratowy. 

Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz powiedział, że nie może na razie przedstawić kwot wynajmu, 

ale będzie to kwota wyższa niż ta za którą Starostwo wynajmuje pomieszczenia do AGiRu. 

Radny Tomasz Tolko skrytykował ponowne zwiększanie wartości kosztorysowej inwestycji Centrum 

Przesiadkowego oraz zapytał czy to ostateczna kwota, czy też będą jeszcze kolejne zwiększenia. Radny 

zapytał też, czy ten budynek będzie przeznaczony do alokacji tam imigrantów. 

Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz powiedział, że ma nadzieję, że będzie to ostatnie podniesienie 

kwoty inwestycji Centrum Przesiadkowego, ale nie jest w stanie niczego zagwarantować. Zastępca 

Burmistrza dodał, że nigdy nie planowano alokacji imigrantów do budynku dworca. 

Radny Daniel Supronik skrytykował kolejne dokładanie środków do inwestycji Centrum 

Przesiadkowego. Radny określił też, że szanse na realizację ulic Pogodnej, Żytniej i Wasilkowskiej są 

z jego doświadczenia niskie, skoro Urząd nie zgłosił tych dróg na dofinansowanie. 

Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz nie zgodził się z oceną Radnego Daniela Supronika oraz 

poprosił radnych o skupienie się nad inwestycją Centrum Przesiadkowego. 

Radny Karol Krokos zapytał kiedy zostaną rozpoczęte prace przy inwestycji drogi w Wierzchłowcach. 

Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz powiedział, że gro prac jest zaplanowane na rok 2026. 

Radna Elżbieta Borowska powiedziała, że nie zgadza się z radnym Danielem Supronikiem i powinno 

się zawsze starać w sprawie ulic, które potrzebują mieszkańcy. Radna wskazała, że jej starania już 

przyniosły efekt w postaci wpisania do budżetu wykonania projektu ulicy Wasilkowskiej. 

Radny Daniel Supronik powiedział, że ma nadzieję, że te ulice zostaną wykonane, ale na podstawie 

swoich doświadczeń domyśla się jak to będzie wyglądało. 

Radny Jarosław Sawoń powiedział, że inwestycja Centrum Przesiadkowego powinna być w końcu 

zakończona i oddana mieszkańcom. Radny złożył wniosek formalny o zakończenie dyskusji i 

ogłoszenie przerwy. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Michał Tochwin powiedział, że jest wiele inwestycji, które 

powinny zostać wykonane, a środki nie powinny być przeznaczane na coraz to nowe inwestycje, 

ponieważ są inwestycje już uwzględnione w budżecie i one też są bardzo istotne dla mieszkańców i 

radnych. 

Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz powiedział, że niektóre z tych inwestycji 

nowowprowadzonych otrzymało dofinansowania, na które może nie być już więcej szans, w związku z 

czym poprosił o niezdejmowanie z nich środków. 

Pan Sławomir Sawicki – mieszkaniec, przedstawił swoje wątpliwości dotyczące dokapitalizowania 

spółek MPEC i MPWiK. Pan Sławomir Sawicki powiedział, że jego zdaniem w tych spółkach powinien 

zostać wykonany audyt finansowy. 

Przewodnicząca Osiedla Numer 3 w Sokółce Ewa Kuklicz poprosiła radnych o wykonanie ulic 

Wasilkowskiej i Żytniej. Przewodnicząca Osiedla Numer 3 w Sokółce Ewa Kuklicz powiedziała, że 



mieszkańcy będą pilnować tych inwestycji, a już samo ich wpisanie do budżetu jest jakimś początkiem, 

za który już teraz dziękuje. 

Prezes MPWIK Marcin Kuźmicki powiedział, że wszystkie dokapitalizowania były przeznaczane przez 

spółkę na inwestycje oraz przedstawił powody straty. 

Prezes MPEC Leszek Lulewicz powiedział, że stwierdzenia przedstawione przez Pana Sławomira 

Sawickiego są stekiem bzdur, a kompleksowo sytuacja MPECu została przedstawiona radnym już wiele 

razy, w związku z czym radni są niewątpliwie na bieżące z faktami. 

Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz powiedział, że sytuacja w spółkach była monitorowana przez 

Urząd i zaprasza Komisje Rewizyjną czy też inną komisję do wykonania audytu, ponieważ nie ma tam 

nic alarmującego. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Bogusława Szczerbińska powiedziała, że może rzeczywiście 

warto byłoby przeprowadzić audyt zewnętrzny w spółkach gminnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie wniosek formalny o 

zakończenie dyskusji i ogłoszenie przerwy. 

Radni 17 głosami „za”, 2 głosami „wstrzymującymi” i 1 głosem „przeciw” przyjęli wniosek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza ogłosił 10 minut przerwy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie wniosek 

Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej Bogusławy Szczerbińskiej o niezwiększanie wartości 

kosztorysowej inwestycji Centrum Przesiadkowego. 

Radni 11 głosami „za”, 1 głosem „wstrzymującym” i 9 głosami „przeciw” przyjęli wniosek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie wniosek 

Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej Bogusławy Szczerbińskiej o przeprowadzenie audytu w MPECu 

i MPWiKu. 

Radni 3 głosami „za”, 1 głosem „wstrzymującym” i 13 głosami „przeciw” odrzucili wniosek, 4 radnych 

nie brało udziału w głosowaniu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Radni 19 głosami „za” i 2 głosami „wstrzymującymi” przyjęli projekt uchwały. 

Ad. 3 

Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Sokółka na 2025 rok. 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawiła Skarbnik Magdalena Wróblewska. 

Opinia Komisji Finansów – pozytywna. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Bogusława Szczerbińska złożyła wniosek o niezwiększanie 

wartości kosztorysowej inwestycji Centrum Przesiadkowego. 

Radny Mateusz Szczebiot zapytał na co zostaną przeznaczone pieniądze, którymi Gmina wspiera Szpital 

w Sokółce. 

Radna Anna Marta Aniśkiewicz przedstawiła jaki sprzęt zostanie zakupione za tą kwotę oraz 

podziękowała radnym za dostrzeżenie potrzeb Szpitala. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza zapytał jak wygląda sytuacja z pozyskaniem środków 

zewnętrznych i działek na inwestycje MPECu. 



Prezes MPEC Leszek Lulewicz powiedział, że została złożona kompletna i bardzo obszerna 

dokumentacja do projektu na pozyskanie środków zewnętrznych. Prezes dodatkowo przedstawił 

sytuacje dotyczącą nieruchomości, do których prawo na wstęp ma MPEC oraz zaapelował do Starostwa 

o podpisanie zgód na brakujące działki. 

Radny Tomasz Tolko powiedział, że z posiadanych przez niego informacji wynika, że Starostwo 

wielokrotnie próbowało doprowadzić do spotkania z władzami Gminy oraz Prezesem MPECu m.in. w 

sprawie wcześniej już wspomnianej, ale też innych, jednak nie dochodziły one do skutku. Radny 

zaapelował, aby do takiego spotkania doszły, ale Starostwo i Urząd Gminy mogły dojść do 

porozumienia. 

Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz powiedział, że czekał na Wicestarostę, który również nie 

przyszedł na spotkanie. 

Radny Tomasz Tolko ponownie zaapelował o zorganizowanie spotkania między Starostwem, a Gminą. 

Prezes MPEC Leszek Lulewicz powiedział, że był już na takich spotkaniach z przedstawicielem 

Starostwa i wprowadzał liczne zmiany w swoich planach, aby wyjść naprzeciw potrzebom Starostwa. 

Radny Karol Krokos zapytał czy jest możliwość, aby nad Zalewem Sokólskim postawić saunę. 

Dyrektor OSIR Piotr Rygasiewicz powiedział, że jest taka możliwość w postaci zakupu mobilnej sauny. 

Radna Elżbieta Borowska zapytała czy są jakieś szanse na pozyskanie środków zewnętrznych na 

budowę boisk wielofunkcyjnych przy Szkołach Podstawowych nr 1 i 2 w Sokółce. 

Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz powiedział, że Gmina będzie starała się pozyskać środki na te 

cele z rewitalizacji. 

Radna Edyta Rećko zapytała czy udało się pozyskać środki na ul. Witosa i ul. Kołłątaja. 

Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz powiedział, że Gmina jest na liście rezerwowej z ul. Kołłątaja. 

Radny Karol Krokos zaapelował o zmianę regulaminu przyznawania stypendiów sportowych. Radny 

przedstawił sytuację, w której w jego ocenie jedna ze sportsmenek została skrzywdzona nie otrzymując 

stypendium ze względu na zbyt niską ilość uczestniczek w zawodach. Radny ponownie zaapelował o 

zmianę regulaminu, aby uniknąć takich przykrych zdarzeń w przyszłości. Radny poprosił również o 

wsparcie sportsmenki przez Gminę w innej formie. 

Radny Mateusz Szczebiot powiedział, że jego zdaniem Komisja Oświaty powinna przedyskutować 

regulamin i wspólnie wypracować rozwiązanie, które pomogłoby uniknąć takich sytuacji w przyszłości. 

Radny Daniel Supronik zapytał czy Pan Leszek Lulewicz jest pracownikiem Urzędu Miejskiego ds. 

obsługi inwestora. 

Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz powiedział, że Pan Leszek Lulewicz jest zatrudniony na 1/5 

etatu w Urzędzie Miejskim. 

Radny Daniel Supronik powiedział, że w związku z tym Pan Leszek Lulewicz powinien zainicjować 

spotkanie ze Starostwem, aby dojść do porozumienia w sprawach ważnych dla mieszkańców. 

Prezes Leszek Lulewicz powiedział, że jest zwykłym szeregowym pracownikiem i nie w jego 

kompetencji należy inicjowanie spotkanie między Starostwem, a Gminą, oraz wskazał, że jego 

stanowisko ma charakter doradczy. Prezes dodał, że zawsze gotowy jest na rozmowę i współpracę. 

Radny Jarosław Sawoń złożył wniosek o zakończenie dyskusji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie wniosek radnego Jarosław 

Sawonia. 



Radni 13 głosami „za” przyjęli wniosek, 7 radnych nie brało udziału w głosowaniu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie wniosek 

Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej Bogusławy Szczerbińskiej. 

Radni 11 głosami „za” i 9 głosami „przeciw” przyjęli wniosek, 1 radny nie brał udziału w głosowaniu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Radni 20 głosami „za” przyjęli projekt uchwały, 1 radny nie brał udziału w głosowaniu. 

Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Sokółce na 2025 rok. 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Piotr Romanowicz. 

Opinia Komisji Finansów – pozytywna. 

Opinia Komisji Oświaty – pozytywna. 

Opinia Komisji Infrastruktury – pozytywna. 

Opinia Komisji Rolnictwa – pozytywna. 

Brak pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Radni 19 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymującym” przyjęli projekt uchwały, 1 radny nie brał udziału 

w głosowaniu. 

Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Sokółce na 2025 

rok. 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Piotr Romanowicz. 

Opinia Komisji Finansów – pozytywna. 

Opinia Komisji Oświaty – pozytywna. 

Opinia Komisji Infrastruktury – pozytywna. 

Opinia Komisji Rolnictwa – pozytywna. 

Brak pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Radni 20 głosami „za” przyjęli projekt uchwały, 1 radny nie brał udziału w głosowaniu. 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w 

Sokółce na 2025 rok. 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Piotr Romanowicz. 

Opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. – pozytywna. 

Brak pytań. 



Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Radni 19 głosami „za” przyjęli projekt uchwały, 2 radnych nie brało udziału w głosowaniu. 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sokółce na 

2025 rok. 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Piotr Romanowicz. 

Opinia Komisji Rewizyjnej – pozytywna. 

Brak pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Radni 19 głosami „za” przyjęli projekt uchwały, 2 radnych nie brało udziału w głosowaniu. 

Ad. 8 

Sprawozdanie z pracy Rady Miejskiej w Sokółce za 2024 rok. 

Sprawozdanie przedstawił Sekretarz Piotr Romanowicz. 

Brak pytań. 

Ad. 9 

Sprawozdanie z działalności komisji Rady Miejskiej w Sokółce za 2024 rok. 

Sprawozdanie przedstawił Sekretarz Piotr Romanowicz. 

Radny Daniel Supronik zauważył błąd pisarski w jednym ze sprawozdań i poprosił o jego zmianę. 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Zespołu Wychowania Przedszkolnego przy Szkole 

Podstawowej w Geniuszach. 

Projekt uchwały przedstawiła Anna Sidor – Żemajduk – kierownik Referatu Oświaty. 

Opinia Komisji Oświaty – pozytywna. 

Radna Marta Kondrat w imieniu części rodziców poprosiła o umożliwienie dowozu dzieci do Szkoły w 

Boguszach. 

Anna Sidor – Żemajduk – kierownik Referatu Oświaty powiedziała, że będzie to podnoszone w 

późniejszym terminie podczas podejmowania uchwały dotyczącej aktualizacji obwodów szkolnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Radni 15 głosami „za” i 5 głosami „wstrzymującymi” przyjęli projekt uchwały, 1 radny nie brał udziału 

w głosowaniu. 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych i 

publicznych szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne 

niebędące jednostkami samorządu terytorialnego oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości 

ich pobrania i wykorzystania. 

Projekt uchwały przedstawiła Anna Sidor – Żemajduk – kierownik Referatu Oświaty. 



Opinia Komisji Oświaty – pozytywna. 

Brak pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Radni 20 głosami „za” przyjęli projekt uchwały, 1 radny nie brał udziału w głosowaniu. 

Ad. 12 

Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju 

Gminy Sokółka do roku 2034 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania 

Projektu Strategii Rozwoju Gminy Sokółka do roku 2034, w tym trybu konsultacji. 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz. 

Opinia Komisji Infrastruktury – pozytywna. 

Brak pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Radni 20 głosami „za” przyjęli projekt uchwały, 1 radny nie brał udziału w głosowaniu. 

Ad. 13 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Sokółka w 2025 roku”. 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz. 

Opinia Komisji Infrastruktury – pozytywna. 

Radna Julita Budrowska zapytała skąd taka duża kwota przeznaczona na ten program. 

Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz przedstawił kwoty na przestrzeni lat oraz powiedział, że 

tendencja w tej sprawie jest wyraźnie wznosząca jeśli chodzi o koszty. Zastępca Burmistrza dodał, że 

Gmina będzie musiała pochylić się nad pomysłem prowadzenia schroniska wraz z innymi Gminami. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Radni 20 głosami „za” przyjęli projekt uchwały, 1 radny nie brał udziału w głosowaniu. 

Ad. 14 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Sokółka w 2024 roku. 

Projekt uchwały przedstawiła Anna Sidor – Żemajduk – kierownik Referatu Oświaty. 

Brak pytań. 

Ad. 15 

Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku, obrady Sesji w dniu dzisiejszym zostały zakończone. 

 

Protokołował          Przewodniczył 

Bartłomiej Klim         Andrzej Kirpsza 



 

 

 

Szczegółowe nagrania z w/w posiedzenia dostępne są na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w 

Sokółce. 

 

 


